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Zadeva: Reforma seznama davčnih oaz EU

Parlament je večkrat poudaril, da je treba pregledati postopek uvrščanja na seznam EU za 
nekooperativne davčne jurisdikcije, da bi izboljšali preglednost postopka, uporabljena merila in 
učinkovitost s tem povezanih zaščitnih ukrepov. Komisija je prav tako objavila sporočilo o dobrem 
davčnem upravljanju v EU in zunaj nje, v katerem se zavzema za pregled tega seznama. V sporočilu 
poudarja, da je treba posodobiti merila dobrega davčnega upravljanja, da bodo odražala najnovejše 
mednarodno dogajanje v boju proti izogibanju davkom in davčnim utajam, vključno z dejanskim 
lastništvom in minimalno efektivno obdavčitvijo, ter da je treba zagotoviti, da se bodo pregledana 
merila uporabljala dovolj široko, da bodo zajela vsa tveganja, na primer tveganja, ki jih predstavljajo 
obsežna izvzetja. Komisija priznava, da gre usklajeni pristop glede zaščitnih ukrepov sicer v pravo 
smer, vendar ni dovolj ambiciozno zastavljen, in bo morda razmislila o zakonodajnem predlogu za 
usklajene zaščitne ukrepe.

Sporočilo Komisije je bilo objavljeno julija 2020, skoraj šest mesecev pozneje pa še vedno ni znano, 
kako je Svet sprejel njena priporočila. Kakšno je, glede na zgoraj navedeno, stališče Sveta o 
priporočilih Komisije in ali lahko Svet pojasni trenutno stanje na področju preglednosti in pregleda 
meril? Kako namerava Svet pregledati postopek uvrščanja na seznam EU glede na razprave na ravni 
OECD, zlasti glede najnižje efektivne davčne stopnje? Ali lahko Svet pojasni, zakaj imajo države 
članice tako nizke ambicije, kar zadeva uskladitev pristopa k zaščitnim ukrepom, saj so bili prvi ukrepi 
sprejeti leta 2017 in posodobljeni leta 2019? Ali se Svet strinja, da bo morda potreben zakonodajni 
predlog?
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